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Abstract (en)
[origin: WO8202970A1] An electronic taximeter capable of calculating a plurality of individual passenger fares simultaneously. Each fare may be
activated and deactivated independently of the other fares currently being calculated. In the preferred form, for use in taxicabs, the individual fares
are incremented by a discounted rate related to the number of individual fares currently being calculated. In another form, for use in larger transport
vehicles such as buses, the fares are incremented by a constant rate. The individual fares are stored in memory regions within a memory (34)
and are incremented from time to time by a microcomputer (30) via a data bus (39). Each fare is incremented simultaneously and any discount is
commenced at the next increment after an additional fare is commenced.

Abstract (fr)
Taximetre electronique pouvant calculer simultanement une pluralite de prix de course de differents passagers Chaque prix de course peut etre
active et desactive independamment des autres prix en cours de calcul. Dans la forme preferee de realisation, utilisee dans les taxis, les prix
individuels sont augmentes par un taux de rabais en relation avec le nombre des differents montants des courses en cours de calcul. Dans une
autre forme, utilisee dans des vehicules de transport plus grands tels que des bus, les prix sont augmentes par un taux constant. Les differents prix
des courses sont stockes dans des regions a memoire d'une memoire (34) et sont augmentes de temps en temps par un micro-ordinateur (30) via
un bus de donnees (39). Chaque prix de course est augmente simultanement et tout rabais eventuel commence a I'augmentation suivant le debut
du prix d'une course supplementaire.
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